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INTERPELACJA 164/2018 
 

 
Sprawa:  wykoszenie poboczy i rowów w ul. Poselskiej 
 
 
W imieniu mieszkańców dzielnicy Błeszno proszę o dokładne wykoszenie poboczy    

i rowów w pasie ulicy Poselskiej (łącznie z pętlą autobusową). Mieszkańcy mają 

wiele uwag  do jakości przeprowadzonego w ostatnim czasie koszenia , które było 

pobieżne i niestaranne  (rów melioracyjny niewykoszony , pobocza tylko na wąskiej 

szerokości).  

Dodatkowo przekazuję w załączeniu zdjęcia obrazujące opisany temat.  

Utrzymanie w należytym stanie  rowów i poboczy w przypadku w/w ulicy ma na celu 

zwiększenie bezpieczeństwa dla uczestników ruchu drogowego ( lepsza widoczność, 

możliwość przejścia poboczem), jak również poprawienie walorów estetycznych.  

Z góry dziękuję za podjęcie działań w opisanej sprawie.  
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